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PROTOKÓŁ Nr XIV/2020 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 28 grudnia  2020 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pana Wojciecha Wiercińskiego Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10oo, a zakończono o godz. 1254. 

Stan Rady   - 14 

Obecnych    - 12 

Radni obecni na Sesji:          

1. Chmur Eugeniusz   7.  Matwiejuk Jarosław 

2. Lipiński Zbigniew   8. Skomorowski Marek 

3. Jakimiuk Anatol              9. Wierciński Wojciech 

4. Koptewicz Walentyna             10. Zambrowski Paweł 

5. Król Adam                11. Zawadzki Piotr 

6. Piotrowska Krystyna                        12. Zalewska Katarzyna                           

        

                                    Nieobecni: Jóźwiak Małgorzata, Jurkowicz Marta              

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy  

4. Korniluk Milena, Z-ca Wójta Gminy 

5. Kazimierz Pietraszko, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Boćkach 

6. Litewnicka Ewa, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach 

7. Mateusz Sacharzewski, po. Dyrektor GOK Boćki 

8. Tołoczko Barbara, Kierownik GOPS Boćki 

9. Kruszewska Monika, Kierownik Referatu U.G. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wojciech Wierciński przystąpił do otwarcia obrad 

Sesji. Powiedział, że na stan radnych 14, w obradach uczestniczy 12 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformował, że obrady są nagrywane i odczytał informację następującej treści: 

„Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo zgodę 

na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A oraz art. 

9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie 

ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

 

Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=C0bPH0q24w8 

https://bip-ugbocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 
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Następnie Wiceprzewodniczący powitał radnych i inne osoby biorące udział w Sesji. 

Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do mównicy, do mikrofonu. 

Nadmienił również, że porządek obrad radni otrzymali. Zapytał czy są jakieś uwagi bądź 

zmiany do porządku obrad. Głos zabrał Pan Piotr Zawadzki zgłaszając wniosek o rozszerzenie 

porządku obrad dzisiejszej sesji o dwa projekty uchwał w sprawie rozpoznania skargi Pana 

Adama Króla na niestosowne zachowanie pracownic Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach 

oraz projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie opłaty targowej. Więcej zmian do 

porządku obrad nie zgłoszono. 

Pan Wojciech Wierciński odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XIV Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Gminy, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki 

na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2024,    

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Boćki na rok 2021,  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2021 rok,  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Boćki z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy na 2021 

r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Boćki, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych opłaty 

adiacenckiej, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana Adama Króla na niestosowne 

zachowanie pracownic Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach, 

14. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie opłaty targowej, 

15. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 

16. Interpelacje i zapytania radnych, 

17. Sprawy różne, wolne wnioski, 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie nad zmianą porządku 

obrad.  

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem zmian w porządku obrad oddano 9 

głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 3 głosy.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem zmian w porządku obrad, stanowi 

załącznik 1 do protokołu. 

Pan Wojciech Wierciński odczytał przyjęty porządek obrad. 
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Ad pkt 3. Wiceprzewodniczący nadmienił, że protokół z XIII Sesji był wyłożony na 7 dni przed 

Sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu obrad z XIII Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 8 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 4 głosy. 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XIII Sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 Glos zabrała Pani Mirosława Andrzejuk informując, iż w projekcie uchwały są 

uwzględnione dwie zmiany. Jedna z nich dotyczy odszkodowania przyznanego Szkole 

Podstawowej w Boćkach za zalanie zaś druga opłacenia nauki religii Kościoła Chrystusowego 

w pozaszkolnym punkcie katechetycznym. Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 8 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 4 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2020 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020 – podjęta 

większością głosów 

Ad pkt. 5 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Boćki odczytał opiniujące pozytywnie uchwały 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki na lata 2021-

2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłaty zobowiązań na lata 2021-2024 oraz uchwałę w 

sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej gminy Boćki na 2021 r. oraz 

możliwości sfinansowania przewidzianego w nim deficytu budżetowego. Następnie zwrócił się 

do radnych czy istnieje potrzeba przedstawienia zagadnienia. Radni nie wyrazili takiej 

potrzeby, pytań do projektu uchwały również nie zgłoszono.  

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 8 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 4 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki na lata 2021-2024 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2024 stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Boćki na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2021-2024– podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 6 Pan Wojciech Wierciński poinformował, że projekt uchwały był wnikliwie omawiany 

na wspólnym posiedzeniu komisji. Poprosił o zadawanie pytań. 

Głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska na wstępie swoje wystąpienia informując, że 

członkowie klubu radnych „Dla Gminy Boćki” bardzo chcieli uczestniczyć w pracach nad 

projektem budżetu na rok 2021 jednak niestety nikt nie wziął tego pod uwagę. Z otrzymanych 

projektów budżetu jednostek organizacyjnych gminy wynika, że wynagrodzenie w Gminnej 
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Bibliotece Publicznej w Boćkach z roku na rok wzrasta, zaś w Gminnym Ośrodku Kultury w 

Boćkach pojawiło się ½ etatu – dla kogo. Pytała również o autobusy, czyli dowóz uczniów do 

szkół. Pani Wójt odpowiedziała odnośnie etatów w gminnej Bibliotece Publicznej, wyjaśniając 

że na pełny etat zatrudniony jest kierownik zaś na ½ etatu pracownik merytoryczny - na dzień 

dzisiejszy do końca lutego 2021 roku. Jeżeli chodzi o GOK jest to jednostka która w ramach 

budżetu posiada własne środki finansowe, którymi dysponuje, zaś nadwyżkę musi zwrócić do 

budżetu gminy. Dyrektor GOK każdorazowo chcąc zatrudnić pracownika czy to na umowę o 

pracę, czy też na umowę zlecenie informuje o tym Wójta. Dodała, że aktualnie liczba 

autobusów dowożących dzieci do szkół została zredukowana do 2. Natomiast kwota miesięczna 

do zapłaty  oscylowała będzie w granicach 12-16 tys. zł, gdzie wcześniej płaciliśmy ponad 29 

tys. zł.  

Głos zabrał Pan Paweł Zambrowski mówiąc, że na posiedzeniu komisji omawiano budżet 

Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach, który ma wynieść 385 tys. zł. Według Radnego należy 

ten budżet zmniejszyć ponieważ w przyszłym roku działalność GOK będzie ograniczona ze 

względu na remont budynku, jak również na pandemię Covid-19. Głos zabrała Wójt Gminy 

mówiąc, że przykro jest słuchać że Państwo nie zauważają, iż pracownicy GOK w Boćkach 

wychodzą do mieszkańców gminy poprzez organizację różnych wydarzeń kulturalnych w 

świetlicach wiejskich i na terenie miejscowości Boćki, oczywiście z zachowaniem wszelkich 

wymogów sanitarnych. Radny Paweł Zambrowski powtórnie zabrał głos mówiąc, że należy 

obciąć budżet GOK i przeznaczyć pieniądze na ważniejsze potrzeby, którymi są np. remonty 

dróg. Głos zabrał Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach wyjaśniając, że na przyszły 

rok jest założenie o zwiększeniu etatu ponieważ, chcielibyśmy jak najbardziej rozszerzyć nasze 

działania. Co do głosów wśród radnych o zmniejszenie budżetu GOK na 2021 rok 

poinformował, że otrzymają dzisiaj plan działań Gminnego Ośrodka Kultury na cały 2021 rok 

i wówczas niech zadecydują czy należy obciąć budżet dla tej jednostki kultury. Głos w temacie 

zabrał mieszkaniec gminy zwracając się do radnych, że dziś pracują nad budżetem i dziś się 

dowiadują o planie pracy GOK na przyszły rok. Dodał, że skąd mogą wiedzieć ile środków na 

te zaplanowane działania zostanie wykorzystanych. Następnie głos zabrała Pani Krystyna 

Piotrowska mówiąc, że nie przypomina sobie żeby na koniec roku GOK zwracał środki 

finansowe do budżetu gminy. Nawet kiedy dwóch pracowników było przez cały rok na 

zwolnieniach lekarskich. Wiceprzewodniczący zwrócił się do Pani Krystyny Piotrowskiej 

mówiąc, że o tym wszystkim dyskutowano na komisjach i były głosy podzielone. Następnie 

zwrócił się do Pana Mateusza Sacharzewskiego z pytaniem, czy wszystkie środki finansowe 

zaplanowane na ten rok zostaną wykorzystane. Takie samo pytanie wystosował Radny Paweł 

Zambrowski. Dyrektor GOK odpowiedział, że dokładnej kwoty nie jest w stanie podać ale 

będzie to w granicach 30-45 tys. zł. Głos ponownie zabrał mieszkaniec gminy pytając dlaczego 

w październiku została podpisana umowa na dostawę paliwa na około 65 tys. zł, gdzie w 

budżecie gminy na paliwo do traktora jest wpisana kwota około 22 tys. zł. Drugie pytanie 

mieszkańca gminy brzmiało następująco ile kosztuje ogrzanie budynku urzędu gminy, 

ponieważ na komisji padły paragrafy na których jest kwota 90 tys. zł. Ale ile z tego idzie na 

ogrzewanie? Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt informując, że umowa na paliwo to nie jest tylko 

paliwo do traktora ale też do innych pojazdów gminnych. Natomiast jeżeli chodzi o ogrzewanie 

budynku urzędu i za jaką kwotę to w tym momencie nie ma przed sobą paragrafów i nie jest w 

stanie odpowiedzieć. Postara się odpowiedzieć na piśmie. Po wyczerpaniu tematu 

Wiceprzewodniczący przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 8 głosów, przeciw 3 

głosy, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Boćki na rok 2021 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie uchwalenia budżetu gminy Boćki na rok 2021– 

podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 7 Pan Wojciech Wierciński zapytał czy jest potrzeba omówienia tego projektu uchwały. 

Radni nie wyrazili takiej potrzeby, nie mieli też pytań w tym temacie. Wiceprzewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2021 rok – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 8 Pan Wojciech Wierciński zapytał czy jest potrzeba omówienia tego projektu uchwały. 

Radni nie wyrazili takiej potrzeby, nie mieli też pytań w tym temacie. Wiceprzewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 2 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

przyjęcia Programu współpracy Gminy Boćki z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2021 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Boćki z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok – podjęta większością 

głosów. 

Ad pkt. 9 Wiceprzewodniczący poinformował, że plany pracy komisji wszyscy otrzymali, 

zapytał czy są jeszcze jakieś wnioski i pytania w tej kwestii. Nie zgłoszono wniosków i pytań, 

więc Wiceprzewodniczący przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 
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Imienne głosowanie radnych nr 8 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy na 2021 r. stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady 

Gminy na 2021 r.– podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 10 Pan Wojciech Wierciński poinformował, że regulamin był szczegółowo omawiany 

na posiedzeniu komisji. Zapytał Panią Wójt czy będzie on dostępny na stronie internetowej dla 

mieszkańców gminy. Pan Wójt odpowiedziała, że będzie dostępny jako załącznik do uchwały 

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Boćki. Wiceprzewodniczący przeprowadził 

głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 9 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 3 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 9 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Boćki stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Boćki – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 11 Pan Wojciech Wierciński zapytał czy jest potrzeba omówienia tego projektu 

uchwały. Radni nie wyrazili takiej potrzeby, nie mieli też pytań w tym temacie. 

Wiceprzewodniczący przeprowadził głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 10 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy – podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 12 Głos w temacie zabrał Sekretarz Gminy tłumacząc, że ustawodawca dał możliwość 

gminom na wprowadzenie takiej opłaty. Wiąże się ona z tym, że jeżeli gmina wykona jakieś 

roboty najczęściej infrastrukturalne np. drogę w danej miejscowości to wówczas zostaje 

podniesiona wartość nieruchomości prywatnych i w takim wypadku można wprowadzić opłatę 

adiacencką. Czy taka opłata jest w przypadku naszej gminy potrzebna zadecydujcie Państwo 

Radni według własnego uznania. Radni pytań nie zgłosili. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 2 głosy, przeciw 10 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 11 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

ustalenia wysokości stawek procentowych opłaty adiacenckiej stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 
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Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych opłaty 

adiacenckiej – odrzucona większością głosów. 

Ad pkt. 13 Głos zabrał Pan Piotr Zawadzki informując Radnych, że posiedzenie komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji odbyło się 28 grudnia 2020 bezpośrednio przed sesją. Dodał, że na 

posiedzeniu komisji większością głosów zdecydowano uznać skargę za bezzasadną. Następnie 

odczytał projekt uchwały. Wiceprzewodniczący poprosił o pytania w tej sprawie. Pytań nie 

zgłoszono. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 8 głosów, przeciw 4 

głosy, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 12 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

rozpoznania skargi Pana Adama Króla na niestosowne zachowanie pracownic Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Boćkach stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie rozpoznania skargi Pana Adama Króla na 

niestosowne zachowanie pracownic Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach – podjęta 

większością głosów. 

Ad pkt. 14 Pan Wojciech Wierciński poprosił o przedstawienie projektu uchwały i 

uzasadnienie. Głos zabrała Pani Milena Korniluk tłumacząc, iż ustawodawca wprowadził 

artykuł mówiący o tym , że można zwolnić z opłaty targowej przedsiębiorców ze względu na 

stan epidemii Covid-19 od dnia 1 stycznia 2021 roku do dnia 31 grudnia 2021 rok. Jednak 

samorządy muszą podjąć stosowne uchwały. Strat w budżecie gminy z tego tytułu nie będzie 

ponieważ będziemy mogli wnioskować o rekompensatę kosztów, które wg ustawodawcy mają 

nam być zwrócone w wysokości opłaty jaką uzyskaliśmy z tego tytułu w 2019 roku. Dodała, 

że jest to kwota w granicach 10500 zł. Radni pytań nie zgłosili więc wiceprzewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 13 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki uchylającej 

uchwałę w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki uchylająca uchwałę w sprawie opłaty targowej – podjęta 

jednogłośnie. 

Ad pkt. 15 Wójt Gminy Boćki odczytała harmonogram realizacji uchwał podjętych na XIII 

sesji. Następnie przedstawiła swoją działalność w okresie międzysesyjnym: działania 

ustawowe: wnioski i decyzje akcyzowe, wnioski na stypendia szkolne, wnioski 300+, 

upomnienia, tytuły wykonawcze z czego udało się ściągnąć przez komornika niespełna 50%. 

Pani Wójt mówiła również o współpracy ze Stowarzyszeniem Przyjaciół Zwierząt w Boćkach, 

które ogłosiło zbiórkę na portalu „się pomaga” ponieważ próbujemy rozwiązać problem 

bezdomnych zwierząt jeżeli chodzi o ich odłów i odbiór na terenie naszej gminy. Dodał, że 

dzięki współpracy gmina ponosi coraz mniej środków na odłów bezpańskich psów. Powstały 

dwa boksy na działce przejętej od Skarbu Państwa, które mają tymczasowo służyć bezpańskim 

psom odłowionym z terenu gminy, czekającym na sterylizację i przewóz do Podkowy Leśnej a 

tam ich dalszą adopcję. 
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Wójt Gminy poinformowała również, że 22 grudnia 2020 roku podpisała umowę darowizny 

autokaru BOVA, którego oszacowany koszt to 45 tys. zł brutto. Sprzedane został trzy działki 

gminne: działka w Dubnie nr 358 za kwotę 35240 zł, działka w Mołoczkach nr 478 za kwotę 

37100 zł oraz działka w Mołoczkach nr 497 za kwotę 80000 zł. Dokonano odbioru robót i 

zakończenia inwestycji na odcinku zakręt w Śnieżkach. Wójt Gminy udzieliła także ślubu. 

Mówiła również o płytach chodnikowych, o które zwrócili się do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad. Gmina otrzymała odpowiedź, że po zakończeniu inwestycji 

przebudowy drogi krajowej nr 66, jeżeli takowe płyty (kostka brukowa) pozostaną z rozbiórki 

zostaną nieodpłatnie przekazane Gminie Boćki. Poinformowała również o zakończeniu 

projektu „Kulinarne Szranki Kół Gospodyń Wiejskich”, który był w 100% finansowany z 

funduszy zewnętrznych. Dodała, że w projekcie brało udział kilka kół z miejscowości Wiercień, 

Sielc, Andryjanki, Boćki, Dubno oraz Klub Seniora Róże Jesieni. We wrześniu odbyło się 

szereg zebrań związanych z funduszem sołeckim. Rozstrzygnięte zostały dwa przetargi: na 

odbiór odpadów komunalnych – cena za 1tonę 1227 zł oraz pierwszy projekt gospodarki 

wodno-kanalizacyjnej, była tylko jedna oferta. Złożyła ją firma STALDOM z Warszawy. 

Będziemy musieli dołożyć więcej własnych środków, jakieś 137 tys. zł. W ramach tego zadania 

będzie robione: wymiana wszystkich urządzeń na oczyszczalni ścieków w Boćkach; montaż 

paneli fotowoltaicznych na stacji uzdatniania wody i budowa studni głębinowej. Wójt Gminy 

mówiła również o wnioskach na dofinansowanie projektów, które zostały złożone; utworzenie 

Centrum Produktu Lokalnego, poprawa gospodarki wodno – ściekowej, przebudowa 

rozbudowa i nadbudowa części istniejącego Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach.  

Radny Jarosław Matwiejuk o godzinie 11:30 opuścił obrady sesji. 

Pani Wójt poinformowała, że otrzymaliśmy dotację na pierwsze wyposażenie Centrum 

Integracji Społecznej, dotację na usuwanie wyrobów azbestowych, dotację na utworzenie 

Klubu Senior+ w Nurcu oraz dotację na utrzymanie trwałości Klubu Senior+ w Dubnie. 

Dokonaliśmy wymiany dachu na strażnicy w Boćkach oraz montażu klimatyzacji z funduszu 

sołeckiego. W ramach zdalnej szkoły również otrzymaliśmy dotację na zakup komputerów, 

które zostały rozdysponowane między dwie szkoły i przekazane uczniom. Otrzymaliśmy 

również dotację w ramach programu Posiłek w szkole i w domu na doposażenie stołówki 

szkolnej przy Szkole Podstawowej w Boćkach. Poinformowała również o podpisaniu 

porozumienia ze spółka Wodociągi Podlaskie, ponieważ oni będą składać wniosek na 

dofinansowanie wymiany wodomierzy w domach naszych mieszkańców. 

Na zakończenie poinformowała, że powołanie i wybór zastępcy wójta gminy nie była to decyzja  

pochopna tylko bardzo racjonalnie przemyślana. Pogratulowała Pani Milenie Korniluk objęcia 

stanowiska i zauważyła, że zarówno radni jak i mieszkańcy gminy na pewno będą z tego 

wyboru zadowoleni. 

Ad pkt. 16 Głos zabrał Radny Paweł Zambrowski mówiąc, że słyszy od mieszkańców pytania 

co się dzieje z Panią Wójt ile może mieć urlopu, skoro kiedy się nie zapytamy jest na urlopie. 

Pieniędzy nie ma na pobranie próbek z drogi czy też na remonty dróg to może wypadałoby nie 

brać pieniędzy za nic nie robienie, ponieważ na to płacą wszyscy mieszkańcy. Pytał również 

po co nam stanowisko zastępcy wójta skoro mamy sekretarz. Dodał, że wielu mieszkańców jest 

bardzo zbulwersowanych taką decyzją Pani Wójt. 

Następnie głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska, pytając czy Centrum Integracji Społecznej 

nie obowiązują wprowadzone w kraju obostrzenia w związku z epidemią Covid-19; czy to 

prawda, że w świetlicy w Jakubowskich mieszka lokator; czy jest tajemnicą co za zadania w 
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ramach umowy wykonuje dla nas radca prawny; dlaczego ciągnik nadal stoi u operatora a nie 

w magazynie, na który zostało już wymienione pokrycie dachowe. 

Głos zabrał Pan Adam Król pytając: czy były poinformowane o przetargu na odbiór odpadów 

komunalnych firmy w promieniu 100 km od gminy; ile będzie kosztował odbiór 1 tony 

plastików; kto wygrał przetarg; czy będziemy przystępować do projektu wymiany oświetlenia 

ulicznego na oświetlenie LED; na czym stanęła propozycja kupna działki przy Gminnym 

Ośrodku Kultury w Boćkach; proszę o zacytowanie przepisu na podstawie , którego plac zabaw 

w Boćkach jest zamknięty; czy jest obligatoryjne zatrudnianie sekretarza na pełny etat. 

Sekretarz Gminy odniósł się do kilku pytań radnych. Rozpoczął od urlopu Pani Wójt. 

Poinformował, że to on udziela zgody na urlop dla Wójta Gminy, który ma również 

nienormowany czas pracy. Ten rok był szczególny, kilkukrotnie Pani Wójt była na pracy 

zdalnej i faktycznie te pracę wykonywała. To wszystko zostało odnotowane i jest dostępne do 

wglądu ale nie dla każdego i w każdej chwili tylko po odpowiednim zgłoszeniu chęci 

zapoznania się z tym. Poruszył także temat radcy prawnego. Przytoczył porównanie ile za 

zatrudnienie radcy prawnego płacą sąsiednie gminy, przy których my wypadamy bardzo słabo, 

ponieważ gminy płacą średnio po 3 tys. zł miesięcznie my zaś do końca listopada tego roku 

zapłaciliśmy dla naszego radcy prawnego około 11 tys. zł. Mamy jako pracodawcy zaufanie do 

swoich pracowników i nie sposób wymagać by każdą godzinę swoje pracy rozpisywali w 

podziale na wykonywane zadania. Radca czy to prowadzi dal nas sprawy sądowe, czy 

rozwiązuje problematyczne sprawy bieżące gminy, ale zawsze gdy pracownik potrzebuje 

porady radcy prawnego pyta Wójta lub mnie o zgodę na wykonanie porady telefonicznej. 

Sekretarz Gminy nawiązał również do swojego zakresu zadań, które pełni w urzędzie. 

Poinformował, że prowadzi także zadania dotyczące RODO oraz w zastępstwie do czasu 

powrotu z urlopu macierzyńskiego pracownicy - wycinki drzew oraz ochrony zwierząt.  

Wójt Gminy odniosła się do pytań radnych. Rozpoczęła od sprawy lokatora w świetlicy w 

Jakubowskich, mówiąc że nikt z mieszkańców wsi ani z mieszkańców gminy nie zgłaszał do 

niej że nie odpowiada mu obecność tej osoby w świetlicy, która jest często używana przez 

mieszkańców. Ten Pan pali w piecu skałkami, kosi trawę i dba o ogólny porządek w obejściu 

świetlicy. Jeżeli chodzi o garażowanie ciągnika to faktycznie hangar jest już pokryty ale ja 

odpowiadam za mienie gminy i uważam, że plac nie jest jeszcze w 100% zabezpieczony. 

Montowana jest siatka ogrodzeniowa i dopiero wtedy ciągnik będzie tam garażowany jeżeli 

będę dostatecznie pewna , że jest tam bezpieczny. Przetarg na odpady wygrało 

Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych w Hajnówce . tylko ta jedna firma przystąpiła do 

przetargu a zapewniam, że ASTWA Białystok również wiedziała o ogłoszeniu. Pani Dorota 

Kędra-Ptaszyńska nawiązała również do ciągnącego się od kilku miesięcy tematu zamkniętego 

placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Boćkach i ponownie tłumaczyła, że projekt był 

napisany na doposażenie oddziałów przedszkolnych i w związku z tym z placu zabaw 

powstałego w ramach tego projektu mogły korzystać wyłącznie dzieci z oddziału 

przedszkolnego w Boćkach w okresie trwania jak i w ciągu pięciu lat po zakończeniu realizacji 

tego projektu tak aby została zachowana trwałość projektu zgodnie z warunkami umowy. 

Natomiast jeśli chodzi o plac zabaw w Andryjankach i siłownię zewnętrzną w Boćkach, zostały 

one zrealizowane w ramach innego działania przez stowarzyszenie i dotyczą infrastruktury 

ogólnodostępnej dlatego te dwa obiekty pozostają otwarte. 

Pani Milena Korniluk wyjaśniła sprawę wymiany oświetlenia ulicznego. Poinformowała, że 

jakieś 10 lat wstecz było wymieniane oświetlenie uliczne w całej gminie ponad 400 nowych 

lamp. Poniesione zostały koszty. Musimy poczekać na amortyzację oświetlenia, a nie ponownie 
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przeznaczać środki na jego wymianę. Odniosła się także do działalności Centrum Integracji 

Społecznej w czasie epidemii Covid-19. Poinformowała, że wojewoda nie wydał zarządzenia, 

które miało zakazać działalności CIS. Pan Wojciech Wierciński powtórzył pytanie Radnego 

Pawła Zambrowskiego czy stanowisko zastępcy wójta było potrzebne. Pani Wójt 

odpowiedziała, że było potrzebne, ponieważ w pewnym okresie gdy Sekretarza nie było blisko 

trzy miesiące, chociażby do podpisywania pism był potrzebny zastępca. Wyjaśniła, że zastępca 

wójta jest zatrudniony na 1/16 etatu i pełni swoje obowiązki podczas nieobecności wójta. 

Pani Krystyna Piotrowska wróciła do urlopów i nieobecności Wójta Gminy mówiąc, że skoro 

Sekretarza Gminy nie było 3 miesiące w pracy to jak on mógł udzielać urlopów Pani Wójt. 

Mówiła również, że zatrudniony przez Wójta radca prawny jest niekompetentny bo nie potrafi 

załatwić jednej sprawy. Dodała przy tym, że to nie do pomyślenia w dobie internetu żeby radca 

prawny pisał uchwały i zarządzenia. Wróciła też do tematu ciągnika dodając, że wójt robi 

przysługę dla operatora żeby nie musiał chodzić po sprzęt. Głos zabrał Pan Wojciech 

Wierciński zwracając się do Pani Wójt aby mając wzgląd na ciągnik w możliwie jak 

najkrótszym czasie umieściła go w garażu. Odniósł się tez do książki wyjść służbowych, żeby 

była prowadzona przejrzyście i skrupulatnie oraz udostępniona radnym do wglądu. Pan 

Walenty Korycki odpowiedział na zarzuty radnej o pisanie uchwał i zarządzeń przez radcę 

prawnego. Poinformował, że Radna mówiąc takie słowa wprowadza w błąd opinię publiczną, 

ponieważ żadnej uchwały, zarządzenia czy nawet umowy nie napisał radca prawny. Wszystkie 

były pisane przez sekretarza. Natomiast sprawy sądowe czy inne problematyczne to i owszem 

prowadził radca prawny bo wiedza sekretarza nie obejmuje wszystkich dziedzin. Radny Adam 

Król przedstawił swoje zdanie na temat zachowania trwałości projektu. Następnie powrócił do 

tematu odpadów komunalnych, że na terenie powiatu istnieją firmy które chętnie odbiorą od 

nas plastik jako surowiec wtórny i jeszcze nam za to zapłacą trzeba tylko nawiązać z nimi 

współpracę. Następnie głos zabrał Pan Piotr Zawadzki również poruszając temat śmieci. 

Zwrócił się do mieszkańców aby odstąpili od oddawania jako śmieci odpadów zielonych przez 

co będzie można obniżyć cenę. Zaapelował do mieszkańców aby ograniczyli wrzucanie np. 

plastików czy aluminium do kontenerów a sami zawieźli je do punktów skupu. 

Wójt Gminy wyjaśniła, że przetarg jest ogłaszany zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach i to ustawodawca nie pozwala nam dzielić zamówienia w sensie, że plastik 

odbierać miałby ktoś inny. Złożyła życzenia dla wszystkich radnych, mieszkańców i 

pracowników życzenia noworoczne. 

Ad pkt. 17 Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Boćki, który mówił o swoim 

wystąpieniu na poprzedniej sesji Rady Gminy i o komentarzach które pojawiły się na jego temat 

w internecie. Wspomniał tez, że ze względu na pandemię nie spotykaliśmy się z sołtysami 

gminy na sesjach, więc może należałoby pomyśleć o jakiejś rekompensacie dla nich z tego 

tytułu. Powiedział, że bardzo ceni rolników ponieważ oni znacznie więcej podatków 

odprowadzają do gminy niż przedsiębiorcy. Mówił również o programie scaleniowym, który 

wg Radnego powinien być realizowany w Boćkach, ponieważ w ramach tego programu można 

zrobić tyle dróg gminnych, których gmina z własnego budżetu nie będzie w stanie zrobić w 

ciągu dziesięciu lat. 

Głos zabrał mieszkaniec gminy zwracając się do radnych czy wiedzą na czym polega program 

funkcjonalno – użytkowy, co to jest. Następnie pytał o umowę na dostarczenie paliwa, dlaczego 

aż tyle skoro ciągnik zużywa paliwo na 22 tys. zł a pozostałe 40  tys. zł. Pani Wójt tłumaczyła, 

że to jest na pojazdy urzędu gminy i OSP. Wspomniał także o zatrudnieniu zastępcy wójta i w 

tym temacie przytoczył porównanie, jak sytuacja wyglądała gdy ze stanowiska zrezygnował 
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poprzedni wójt to kilka funkcji na raz pełnił poprzedni sekretarz gminy. Pytał czy ciężko 

napisać o co konkretnie pytał radcę prawnego dany pracownik. Dodał, że dla radnych 

opozycyjnych udzielane są wymijające odpowiedzi, jakby władze gminy miały coś do ukrycia. 

Mówił również, że złożył dwa podania o wydzierżawienie działek gminnych, odpowiedź 

otrzymał po dwóch miesiącach, w której poinformowano go że na te działki musi zostać 

ogłoszony przetarg. Dlaczego do chwili obecnej nie ogłoszono tego przetargu. Wspomniał tez 

o przetargu na odbiór śmieci, że nie wyczytał na BIP gminy, że będzie płacone od tony 

odebranych odpadów, tylko jest kwota jaką planuje się zapłacić za jeden rok odbioru. Czy 

gmina zakupi przyczepę, która można byłoby przejechać się raz w roku po terenie gminy  

zebrać plastik i sprzedać. Zwrócił się do Sekretarza Gminy z pytaniem za co bierze pieniądze, 

skoro czym się nie zajmie wszystko się nie udaje np. kontrola schroniska w Radysach, czy stado 

zdziczałych krów. Pan Walenty Korycki odpowiedział mieszkańcowi odnośnie umowy z 

Radysami. Poinformował, że taką umowę z tym schroniskiem miało zawartych 150 gmin z 

Polski i teraz te umowy zostały wypowiedziane a nowe nie zostały jeszcze zawarte. Mówił 

także o zdziczałym stadzie krów. Jedno zostało odłowione zaś drugie jest tak dzikie, że 

specjalista nie dał rady go odłowić.  

Pan Wierciński Wojciech poinformował, że Pani Wójt opuściła obrady sesji ponieważ miała 

umówione spotkanie, ale na pytanie odnośnie wykorzystania paliwa w pojazdach gminy i 

odnośnie programu funkcjonalno – użytkowego odpowie radnym i mieszkańcowi gminy na 

piśmie. Odnośnie przetargu na śmieci będziemy o tym rozmawiać. Natomiast o zakupie 

przyczepy powinna zdecydować rada gminy przeznaczając na to pieniądze w budżecie. Radna 

Krystyna Piotrowska zapytała na ile czasu będą umieszczane w kojcach psy i kto będzie je 

dokarmiał. Sekretarz Gminy odpowiedział, ż e trudno powiedzieć czy pies będzie umieszczany 

tam na kilka godzin czy na kilka dni, to będzie zależało od stanu zdrowotnego psa. 

Prawdopodobnie psy będą sterylizowane u nas i będzie im zapewniona opieka weterynaryjna, 

która u nas jest o połowę tańsza niż  w Podkowie Leśnej. A następnie psy będą oddawane 

prawdopodobnie prosto do nowych właścicieli. Na te kilka dni w boksach dożywianie psów 

będzie prowadzone przez pracownika gospodarczego. Zamierzamy również upowszechnić 

wolontariat. Ponownie głos zabrał mieszkaniec gminy pytając o remont budynku na działce 

przejętej od Skarbu Państwa – kto był wykonawcą i ile to kosztowało. Wiceprzewodniczący 

odpowiedział, że te koszty będą ujęte w sprawozdaniu z wykorzystania budżetu za 2020 rok. 

Na zakończenie obrad sesji Wiceprzewodniczący złożył wszystkim obecnym na sesji jaki 

mieszkańcom życzenia noworoczne.  

Po wyczerpaniu porządku dziennego Wiceprzewodniczący zamknął obrady Sesji. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Wojciech Wierciński 
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Załącznik Nr 1 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku 

  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

1 1. Głosowanie za przyjęciem zmian w porządku obrad 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 3     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 2 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku 

 
  

  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

2 2. Głosowanie za przyjęciem protokołu XIII Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 8     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 4     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 3 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku 

 
  

  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

3 3. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIV/91/2020 RADY GMINY BOĆKI z 
dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020   

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 8     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 4     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 4 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku 

  
  

  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

4 4. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIV/92/2020 RADY GMINY BOĆKI Z 
DNIA 28 GRUDNIA 2020 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Boćki na lata 2021 - 2024 wraz z prognozą kwoty długu i 
spłat zobowiązań na lata 2021-2024  

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 8     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 4     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 5 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku 

   
  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

5 5. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIV/93/2020 RADY GMINY BOĆKI z 
dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Boćki na rok 
2021  

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 8     

          głosowało PRZECIW: 3     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował PRZECIW   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 6 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku 

  
  

  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

6 6. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIV/94/2020 RADY GMINY BOĆKI z 
dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2021 r. 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 7 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku 

 
  

  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

7 7. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIV/95/2020 RADY GMINY BOĆKI z 
dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 
Boćki z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 
art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 
2021 r.  

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 8 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku  
  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

8 8. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIV/96/2020 RADY GMINY BOĆKI z 
dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy 
Boćki na 2021 rok  

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 9 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku 

 
  

  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

9 9. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIV/97/2020 RADY GMINY BOĆKI z 
dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 3     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 10 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku  
  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

10 10. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIV/98/2020 RADY GMINY BOĆKI z 
dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu gminy  

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 11 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku  
  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

11 11. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIV/99/2020 RADY GMINY BOĆKI z 
dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych 
opłaty adiacenckiej  

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 2     

          głosowało PRZECIW: 10     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował PRZECIW   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował PRZECIW   

    5 Skomorowski Marek głosował PRZECIW   

    6 Zalewska Katarzyna głosował PRZECIW   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol głosował PRZECIW   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował PRZECIW   

    12 Wierciński Wojciech głosował PRZECIW   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował PRZECIW   
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Załącznik Nr 12 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku  
  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

12 12. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIV/99/2020 RADY GMINY BOĆKI z 
dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie rozpoznania skargi Pana Adama Króla na 
niestosowne zachowanie pracownic Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 8     

          głosowało PRZECIW: 4     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował PRZECIW   

    7 Król Adam głosował PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 13 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIV z dnia 28 grudnia 2020 roku 

  
  

  Boćki, dn.: 28.12.2020r. 

13 13. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIV/100/2020 RADY GMINY BOĆKI 
z dnia 28 grudnia 2020 r. uchylającej uchwałę w sprawie opłaty targowej 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata nie głosował   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

         

                  

            

  
 
 
 
 
 
 
      

 

 

 

 

 


